
PROTOKÓŁ NR 53/2014 
z posiedzenia Komisji ds. Rodziny Rady Miasta 

z dnia 3 kwietnia 2014 r. 

Obradom przewodniczyła Przewodniczący Komisji – St. Sulik. 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 10.30. 

 
Obecni: zgodnie z załączoną listą obecności. 
 

Przewodniczący Komisji – St. Sulik zaproponował rozszerzenie porządku obrad  
o rozpatrzenie dodatkowych materiałów: 
 

1) pisma p. …………………. w sprawie przydzielenia mieszkania  
z mieszkaniowego zasobu gminy  

oraz 
2) Raport z wykonania w 2013 r. Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2011 – 2014 w Gminie Ostrowiec Świętokrzyski. 
 
Członkowie komisji przyjęli następujący porządek obrad (wraz z zaproponowanymi 
przez przewodniczącymi poprawkami): 
 

1. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie współdziałania  
w partnerstwie, w tym z innymi gminami w realizacji Projektu w 2014 w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki współfinansowanego ze środków 
Europejskiego Funduszu Społecznego. 
 

2. Rozpatrzenie korespondencji skierowanej do Komisji ds. Rodziny: 
 

a) pisma Zakładu Usług Miejskich w sprawie przydziału socjalnego dla 
……………….; 

b) pismo p. ………………………………… w sprawie przydzielenia mieszkania  
z mieszkaniowego zasobu gminy. 

 
3. Raport z wykonania w 2013 r. Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

na lata 2011 – 2014 w Gminie Ostrowiec Świętokrzyski. 
 

4. Sprawy różne. 
 
 
 
 
 



Do punktu 1: 
 
Członkowie komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie współdziałania w partnerstwie, w tym z innymi 
gminami w realizacji Projektu w 2014 w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego  
(w załączeniu do protokołu). 

 

Do punktu 2: 

1) Nawiązując do przedłożonego komisji pisma w sprawie przydziału lokalu 
socjalnego dla ………………………….. (w załączeniu), dyrektor Zakładu Usług 
Miejskich w Ostrowcu Świętokrzyskim – Zbigniew Wesołowski poinformował, że 
Państwowa Straż Pożarna dokonała kontroli budynku położonego przy ul. Kuźnia 4,  
w wyniku czego stwierdzono nieprawidłowości naruszające przepisy ustawy  
o ochronie przeciwpożarowej. Decyzją KP PSP nakazano Zakładowi Usług Miejskich 
wykonanie obowiązków w zakresie zapewnienia wymaganych warunków ewakuacji  
z budynku. Z uwagi na brak możliwości przebudowy klatki schodowej, jak również 
korytarza między mieszkaniami, aby uniknąć decyzji o wyłączeniu z użytkowania 
całego budynku, Zakład Usług Miejskich proponuje przenieść do innego lokalu 
rodzinę państwa …………, która zamieszkuje na pierwszym piętrze budynku przy  
ul. Kuźnia 4. Dyrektor ZUM – Z. Wesołowski poinformował również, że problem ten 
dotyczy pozostałych budynków w zarządzie ZUM przy ul. Kuźnia, gdzie jest  
44 mieszkania, zamieszkiwane przez 119 osób.  
Przewodniczący RM – J. W. Kotasiak poinformował, że w/w budynki – tzw. fińskie 
domki – gdzie usytuowane są lokale socjalne, są wpisane do ewidencji zabytków. 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali wniosek Zakładu Usług 
Miejskich w Ostrowcu Świętokrzyskim w sprawie przydziału lokalu socjalnego dla 
…………………………. . 
 

2) W nawiązaniu do pisma pana ……………………. w sprawie przydziału 
mieszkania z mieszkaniowego zasobu gminy (w załączeniu), członkowie komisji 
wysłuchali wypowiedzi przybyłych na posiedzenie żony i córki wnioskodawcy, które 
poinformowały o swojej skomplikowanej sytuacji życiowej. W chwili obecnej 
państwo …………………. nie posiadają meldunku w zajmowanym mieszkaniu, mają 
odciętą energię elektryczną (o czym poinformował ich pracownik MEC –  
p. Cędzikowski), a do tej pory rodzina nie płaciła ani czynszu, ani rachunków za 



energię elektryczną. Wniosek o przydział mieszkania został złożony, ale lokal nie 
został przyznany. 

Dyrektor ZUM – Z. Wesołowski wyjaśnił, że wstępna kwalifikacja – w październiku 
2011 r. – rodziny państwa ………………….. do przydziału lokalu była pozytywna, 
natomiast w latach kolejnych wnioskodawca złożył tylko jedno odwołanie od projektu 
wykazu przydziału lokali. 

Radny Z. Moskalewicz wyjaśnił procedurę przydziału mieszkań informując, że co 
roku powstaje propozycja przydziału, która daje większe szanse na przydział lokalu. 
Radny zwrócił uwagę, że wnioskodawcy złożyli tylko jedno odwołanie, a w zasadzie 
powinno ono być składane co roku.  

Dyrektor ZUM – Z. Wesołowski przedstawił członkom komisji pismo Miejskiej 
Energetyki Cieplnej w Ostrowcu Świętokrzyskim odnośnie sytuacji rodziny  
p. ……………………, w którym spółka informuje, że działka, na której jest lokal 
zajmowany przez rodzinę wnioskodawcy, jest własnością Skarbu Państwa.  

W związku z powyższym członkowie komisji wystąpili z propozycją, aby Dyrektor 
Zakładu Usług Miejskich zwrócił się do Prezesa Miejskiej Energetyki Cieplnej  
o wyjaśnienie sprawy pana ………………………… . Ponadto członkowie Komisji 
ds. Rodziny postanowili, aby zwrócić się do z apelem do Prezydenta Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego o zapoznanie się z sytuacją Pana 
………………………… oraz wyjątkowe potraktowanie jego sprawy.  

 

Do punktu 3: 

Członkowie komisji przyjęli bez uwag Raport z wykonania w 2013 r. Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2011 – 2014 w Gminie Ostrowiec 
Świętokrzyski (w załączeniu do protokołu). 

 

Do punktu 4: 

Radna M. Krysa – Kowal zapytała, kto jest właścicielem budynku przy ul. Kolejowej. 

Dyrektor ZUM – Z. Wesołowski wyjaśnił, że jest to własność Polskich Kolei 
Państwowych. Na przełomie 2011 i 2012 r. PKP – mając wyrok eksmisyjny  
dla p. …………………. – zwróciła się do ZUM o lokal socjalny. Zakład Usług 
Miejskich zaproponował lokal przy ul. Osadowej, który został przyjęty przez  
p. ………………………... PKP uzyskały klauzulę wykonalności i dokonano eksmisji 
w dniu 2 kwietnia br.  



Na tym obrady zakończono. Posiedzenie komisji trwało do godz. 11.00. 

 

Protokołowała:             Przewodniczył: 

M. Kamińska       Przewodniczący Komisji 
               Stanisław Sulik 


